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Zápis č. 4/2009 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV a všechny 
seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými 
schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

Předseda RS ČSTV Jihlava podal tyto úvodní informace ze sportovního prostředí: 
• Zhodnotil průběh a diskusi 21. VH RS ČSTV Jihlava. 
• Informace z VH KS ČSTV Vysočina, které se zúčastnila také radní kraje Vysočina 

RNDr. Marie Kružíková odpovědná za oblast sportu. Diskuse s ní se týkala podpory 
sportu ze strany kraje Vysočina. Připravený materiál k vícezdrojovému financování 
sportu, nebyl příliš úspěšný, neboť téměř žádná z našich připomínek nebyla 
akceptována a byla obhajována cesta, kterou se kraj Vysočina v oblasti podpory sportu 
vydal. 

• Informace ze sportovního prostředí – basketbalisté U 18 se dostali do basketbalové 
extraligy. Kuželkáři – KK PSJ Jihlava potřetí vítězové poháru ČKA a Robin Parkan 
mistr ČR v kategorii mužů. 

• Podal informace z komise pro sport a volný čas kraje Vysočina – návrh na 
připomínkování PRKu kraje Vysočina. 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Zhodnocení 21. VH RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Informace z komise pro sport a volný čas 

kraje Vysočina 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Investiční program ČSTV pro rok 2010 
• Návrh na rozdělení finančních prostředků 

programu Sportuj s námi 2009 a dotace kraje 
Vysočina na sportovní akce (viz usnesení VH 
č. 1/4 část IV./4 a usnesení č. 2/6) 

• Zrušení členství TJ SK – BMX Spartak 
Jihlava 

4. Diskuse, závěr a usnesení 
 

Datum konání: 22. června 2009 v 15,00 hod., ukončení v 16,45 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Jiří Šmrha, ing. Doležal Josef, Mgr. Havlík Jiří,  Miroslav Vrzáček, 

Háj Martin 
  
Omluveni: Skočdopole Jindřich, Birnbaum Robert, Svoboda Jaroslav 
Procentuální vyjádření: 62,5  %,  RVV byl usnášení schopný 
 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření za leden – květen 2009 
2. Přehled údržby 1996 – 2009, včetně grafického 

vyjádření 
3. Přehled sportovních akcí 2009 a návrh na 

rozdělení dotací Sportuj s námi 2008 a dotace 
kraje Vysočina na sportovní akce mládeže 

4. Souhrnný přehled rozeslaných dotací RS ČSTV 
Jihlava 

5. Žádost o zrušení členství BMX Spartak Jihlava 
6. Přehled vyhodnocených sportovních 

grantových programů z Fondu Vysočiny v roce 
2009. 
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3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení č. 6/2009 –  splněno.  
 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
Čerpání rozpočtu aparát 2009 – plánovaný rozpočet aparátu na rok 2009 činí celkem 918 
tis. Kč. Vyčerpáno je 43,4 % tj. 398 486,27 Kč. Některé položky rozpočtu vykazují kvartální 
překročení. Položka spotřeby PHM je již překročena 100,6 % (zde se však promítají náklady, 
které budou přefakturovány 2x ročně ostatním subjektům a bude tudíž daleko nižší), také 
položka ostatních služeb již vykazuje 95,4 % čerpání. Zde se jedná o předplatné, aktualizace 
účetního programu Pohoda a programu Zákon, které se promítají do účetnictví dlouhodoběji. 
Ostatní položky jsou čerpány v souladu s plánovaným rozpočtem, případně došlo k úspoře. 
Příjmová část rozpočtu se oproti minulému roku vyvíjí méně příznivě v položkách přijatých 
úroků, kde za 5 měsíců získalo RS ČSTV Jihlava pouze 4 330,38 Kč (loni 8 322,45 Kč). Kč. 
Příjmy z ČSTV byly ve výši 710,5 tis. Kč (tj. 79 % rozpočtu aparátu). Příjmovou část 
ovlivňuje také částka 127 200,- Kč – doplatek z vlastních zdrojů za rok 2006. 
 
Ekonomika sdružených subjektů RS ČSTV Jihlava za rok 2009 – do ekonomiky 
sdružených subjektů se promítají především zaslané dotace ze zdrojů kraje Vysočina na 
mládež. Z kraje Vysočina jsme obdrželi 484 192,- Kč a TJ a SK bylo v souladu s rozhodnutím 
Valné hromady rozesláno 429 300,- Kč. Zůstatek 54 892,- Kč bude rozeslán v průběhu 
měsíce července. Dále TJ, SK, které zaslaly vyúčtování údržby, byly tyto dotace zaslány. 
Jedná se o TJ Jiskra Dobronín 6 500,- Kč, TJ Slavoj Polná 40 000,- Kč. 
 
• Návrh na rozdělení finančních prostředků programu Sportuj s námi 2009 a dotace 

kraje Vysočina na sportovní akce (viz usnesení VH č. 1/4 část IV./4 a usnesení č. 2/6) 
 

TJ a SK byly opakovaně vyzvány k nahlášení plánovaných sportovních akcí na rok 2009. 
Bylo nahlášeno 69 sportovních akcí (43 akcí dospělých a 26 akcí mládeže). Zdroje, které VH 
vyčlenila na podporu těchto akcí, jsou tyto:  

1) dotace z programu „Sport pro všechny 66 500,- Kč (státní dotace - nutnost 
spolufinancování 30 %),  

2) dotace kraje Vysočina prostřednictvím Všesportovního kolegia ve výši 51 192,- Kč, 
3) dotace VK na členy TJ, SK, které se neúčastnily VH ve výši 3700,- Kč (SK Policie 

Ježek Jihlava 400,- Kč, SK Pavlov 1800,- Kč, OS Kamínek při Základní škole 700,- 
Kč, Stáj u Zlatého potoka o.s. 800,- Kč). 

Celkem se tedy jedná o 121 392,- Kč.  
Po zhodnocení ekonomické náročnosti pořádaných akcí, tradice akcí, zkušeností pořadatelů 
s vyúčtováním poskytovaných dotací (především státních) přijal VV RS ČSTV Jihlav toto 
usnesení: 
 
Usnesení č. 7/2009 
 VV RS ČSTV Jihlava schválil návrh (uvedený v tabulce č. 1) na rozdělení 
finančních prostředků z programu „Sportuj s námi pro rok 2009“ ve výši 66 500,- Kč a 
finančních prostředků ze zdrojů kraje Vysočina ve výši 54 892,- Kč (51 192,- Kč 
sportovní akce + 3 700,- Kč dotace na mládež TJ, SK neúčastnících se VH 2009). 
 
Tabulka č. 1 – rozdělení finančních prostředků Sportuj s námi 2009 a VK 2009 
 

TJ - SK Dotace VK Sport pro všechny  Celkem 2009 
Slavoj Polná  10 000,00 Kč             9 000,00 Kč     19 000,00 Kč  
JPK Axis    9 000,00 Kč           10 000,00 Kč     19 000,00 Kč  
TJ Jiskra Dobronín    9 000,00 Kč             5 000,00 Kč     14 000,00 Kč  
HAS Jihlava       892,00 Kč           12 000,00 Kč     12 892,00 Kč  
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TJ - SK Dotace VK Sport pro všechny  Celkem 2009 
TK Spartak Jihlava    5 000,00 Kč             3 000,00 Kč       8 000,00 Kč  
Běžec Vyso činy    3 000,00 Kč             5 000,00 Kč       8 000,00 Kč  
TJ Kozlov    3 000,00 Kč             3 000,00 Kč       6 000,00 Kč  
TJ Podyjí Černíč    3 000,00 Kč             2 000,00 Kč       5 000,00 Kč  
KVL Kostelec    5 000,00 Kč                      -   Kč       5 000,00 Kč  
TJ Sokol Dolní Cerekev    1 500,00 Kč             3 500,00 Kč       5 000,00 Kč  
SK OK Jihlava    3 000,00 Kč                      -   Kč       3 000,00 Kč  
TK ČLTK Jihlava              -   Kč             3 000,00 Kč       3 000,00 Kč  
JK T řešť    2 500,00 Kč                      -   Kč       2 500,00 Kč  
Gambit Jihlava              -   Kč             2 000,00 Kč       2 000,00 Kč  
TJ Sokol Kamenice              -   Kč             2 000,00 Kč       2 000,00 Kč  
TJ Sapeli Janovice              -   Kč             2 000,00 Kč       2 000,00 Kč  
SKST Třešť              -   Kč             2 000,00 Kč       2 000,00 Kč  
MASPV Mrákotín              -   Kč             1 500,00 Kč       1 500,00 Kč  
TJ Dušejov 2000              -   Kč             1 500,00 Kč       1 500,00 Kč  
Celkem nahlášených akcí  54 892,00 Kč           66 500,00 Kč   121 392,00 Kč  
 
Dále byl VV RS ČSTV Jihlava seznámen s dodatkem č. 1 smlouvy o dílo mezi RS ČSTV 
Jihlava a Horáckými službami Jihlava s. r. o. ohledně zvýšení ceny za provádění úklidů v 
prostorách RS ČSTV Jihlava. 
  
Usnesení č. 8/2009 
VV RS ČSTV Jihlava schválil návrh dodatku č. 1 a pověřuje předsedu k podpisu 
uvedeného dodatku. 
 
• Investiční program ČSTV pro rok 2010 
22. dubna 2009 rozeslalo ústředí ČSTV výzvu k zaslání podkladů pro sestavení Investičního 
programu ČSTV na rok 2010. Tato výzva byla TJ a SK, sdruženým v RS ČSTV Jihlava 
zprostředkována prostřednictvím webových stránek dne 22. 4. 2009. Termín předložení 
požadavků je stanoven do 31. 8. 2009. Každé RS může předložit pouze dvě žádosti.  
 
Na poradě RS ČSTV bylo sděleno, že TJ, SK, které budou podávat žádost prostřednictvím RS 
ČSTV již nesmí podávat tuto žádost na MŠMT přímo, neboť dvojí žádost na stejný účel bude 
automaticky vyřazena. 
 
Usnesení č. 9/2009 
Pro rok 2010 stanovuje VV RS ČSTV Jihlava tyto priority investi čních akcí: 
1) Slavoj TKZ Polná 
2) TK ČLTK Jihlava 
Obě tyto investiční akci jsou prioritami pouze za předpokladu jejich podání 
prostřednictvím RS ČSTV Jihlava. V opačném případě postupují na prioritní místa 
nahlášené investiční akce z dalších pořadí. 

 
• Přijetí nových TJ, SK, zrušení členství 
 
VV dále projednal žádost BMX Spartak Jihlava o zrušení členství v RS ČSTV Jihlava k datu 
30. 6. 2009. VV přijal na základě této informace toto usnesení: 
 
Usnesení č. 10/2009 
VV RS ČSTV Jihlava vyhověl žádosti BMX Spartak Jihlava o zrušení členství v RS 
ČSTV Jihlava k datu 30. 6. 2009. 
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5. Diskuse, závěr a usnesení 
• Ing. Holub seznámil přítomné s: 

− Vyhodnocením sportovních grantových programů Fondu Vysočiny pro rok 2009. 
− Vydáním nového Zpravodaje RS ČSTV Jihlava č. 2 / 2009 – červen 
− Informací o zrušení vydávaní tištěné verze TP od září 2009. Nutno požádat TJ a SK o 

e-mailové adresy, neboť se předpokládá, že TP bude distribuován elektronickou 
formou z nakladatelství Olympia prostřednictvím regionálních sdružení ČSTV. 
Aktuální vydání TP č. 4/2009 

− Stanoviskem ČSTL k tělovýchovným lékařským prohlídkám (viz webové stránky) 
− Otevřením dálkového studia na VOŠ ČSTV od září 2009 (viz webové stránky) 
− Smlouvou ČSTV – Intergram na rok 2009 (viz webové stránky) 
− Vyhlášením ankety„Sportovec kraje Vysočina 2008“ - trenér JPK Axis Jihlava Petr 

Ryška byl vyhlášen trenérem roku 2008 v této anketě (viz webové stránky) 
− Problematikou datových schránek v prostředí ČSTV (viz webové stránky) 
− Úředními hodinami pro prázdninový provoz – pondělí a středa do 15,00 hod. ostatní 

dny zůstávají stejné. 
− Poděkování ekonomce Monice Němcové za přípravy a bezproblémový průběh VH. 
− Dopisem Pavla Hotaře, ve kterém žádá finanční příspěvek ve výši 5 000,- Kč na MS 

v běhu na 100 km. Po diskusi bylo přijato usnesení: 
 

Usnesení č. 11/2009 
VV RS ČSTV Jihlava se usnesl nevyhovět žádosti o finanční příspěvek členovi SK 
Datalusk Jihlava Pavlovi Hotařovi, neboť RS ČSTV Jihlava nedisponuje volnými 
finančními zdroji, ze kterých by podpora mohla být poskytnuta. 

 
• Slavnostní otevírání rekonstruovaného fotbalového hřiště v Cejli se uskuteční 1. 8. 2009 a 

slavnostní otevření nového zázemí fotbalového hřiště včetně nové tribuny v Polné se 
uskuteční 7. srpna 2009. Z dalších akcí se 14. - 16. 8. uskuteční Volleyball CUP Dobronín 
a o týden později Junior CUP Dobronín. 

• Ing. Josef Doležal podal informaci o přechodu oddílu fotbalistek TJ Start pod hlavičku FC 
Vysočina od 1. 7. 2009. 

• Mgr. Jiří Havlík – diskuse ohledně končícího mandátu našeho člena v orgánu 
Všesportovního kolegia. Dále bude tato záležitost projednávána na Krajské radě ČSTV 
Vysočina. 

• Miroslav Vrzáček podal informace z fotbalového prostředí, ukončení soutěží na krajské i 
okresní úrovni. Informace o návrzích organizace mládežnických soutěží v kraji Vysočina. 

• Další diskuse byla vedena ke všem bodům jednání. 
 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude včas upřesněn. 
 
 
 

Zapsal dne 22. 6. 2009 Ing. Holub Vítězslav 


